## SHOPPING SHUTTLE SERVICE

## 班车服务

Dear Valued Guest 尊敬的贵宾,

We are now offering an exclusive shuttle service between our hotel and Mid Valley Mega Mall, one of Kuala Lumpur's premier shopping destinations. This service is designed to make your commute seamless and stress-free.

我们现在提供一项独家穿梭巴士服务,往返于酒店和谷中城美佳广场,吉隆坡顶级购物 目的地之一。此服务旨在让您的出行更加便捷和无忧。

Shuttle Service Details: 穿梭巴士服务详情: **Departure from Hotel:** Returning to Hotel: 从酒店出发时间: 返回酒店时间: 12:00 PM 3:10 PM 3:00 PM 6:20 PM 6:00 PM 7:20 PM 7:00 PM 8:20 PM 8:00 PM 10:00 PM

Wyndham Grand Bangsar KL to Mid Valley Mega Mall Route: 吉隆玻孟沙温德姆至尊酒店 - 谷中城美佳广场 路线:

Pick-Up/Drop-Off Point: Mid Valley South Court (Please note that the shuttle will depart promptly as

waiting is not permitted at the mall.)

谷中城南庭(请注意,由于商场不允许等候,班车将准时出发) 接送点:

Daily Frequency: 频率: 每天

**Booking Requirement:** To guarantee your seat, we kindly ask that you prebook the service in advance

through our concierge.

为确保您的座位,请提前和礼宾部预约 预订要求:

**Booking Fee:** MYR 10.00 Per Person (round trip) 每人马币 10.00(往返) 预订费用:

Thank you for choosing Wyndham Grand Bangsar Kuala Lumpur.

感谢您选择吉隆坡孟沙温德姆至尊酒店



Mid Valley Megamall Megamall: Massive shopping and dining

options. The Gardens Mall: High-end retail.



Cinema: Latest movies and IMAX.

Family-friendly activities and events.



Variety of international and local brands.



Shopping

Specialty stores and boutiques.



Malls



**Kids Indoor Park** 

Megamall: A vast shopping destination. Engaging play areas for children of all ages. The Gardens Mall: Premium and upscale Safe and fun environment with various retail offerings. activities to keep kids entertained.

